
Tommeruppernes Lokalråd    
Referat onsdag den 2. oktober 2024 kl. 19:30 

Mødested: Møllebakken 22, Tommerup 

Tilstede: Martin, Elisabeth, Michael, Svend Åge, Karsten, Svend Erik, Kalle og Jakob. 

Afbud: Erik. 

Siden sidst - orienteringspunkt 

Levende Bymidte – Tommerup Festival. Fint arrangement, og forhåbentlig kan der søges 

midler igen. Lokalråd kunne godt bruge nogle skilte til præsentation af projekter, spil til børn. 

Godt med flere aktører til arrangementer.  

Trafikhenvendelse Kirkevej sendt til Kommunen – Kalle. Prisværdigt og grundigt forslag om at 

sænke hastigheden på Kirkevej. Fx ved at lave klima-vejbede.  

Delebilprojekt – Michael. Delebil holder i Aarup. Byensbil.dk. Der skal findes en sponsor mere 

end Sparekassen Danmark.  

Det vil vi meget gerne snakke mere om. Møde med kontakt i Sparekassen sættes op. Dato 

ikke aftalt. (Michael) 

Sti til Overmarksgården – oplysning om ønske til sti via Vesterled, sammen med børnehusets 

bestyrelse.  

Martin og Sven Erik til dialogmøde med Assens Forsyning - muligheder for samarbejde – bla. 

møde med ny direktør. Der kan samarbejdes om byforskønnelse i forbindelse med kloakering 

og asfalt. Vi skal høre hvor og hvornår, der er planer for arbejder i Tommerupperne. 

Projekter 

Lysfest i Fyrtårnet – Ved generalforsamlingen markeres det, om muligt, med en lyskage med 

43 lys at vi har fået lys mellem Tommerupperne. Der skal tages billeder og indhentes citatet 

til presseomtale. (Sven Erik spørger Fyrtårnet.) 

Byudvikling – Længere debat som opfølgning på dialogmøde med politikere og tur til 

Aarslev.  

Initiativer: tage tilløb til arbejdsgruppe. Kalle kender flere der vil være med 

Afsatte kommunale midler foreslår vi at bruge 700.000 kr. til mindre men konkrete projekter 

og 700.000 til yderligere arkitektplaner for at få et gennemarbejdet projekt, der så vil tage 

flere år at gennemføre. 

Tallerupsøerne: Anvendelse af restmidler – Martin: Projektgruppen afgør hvordan de sidste 

midler prioriteres. Fx Grillsted. For tyndt lag grus på stierne.  

Fjernvarmen mangler at reetablere to lamper og en legekarrusel.  

Skilte sættes op ved Tallerupsøerne – dato aftales i arbejdsgruppen. 

 

Økonomi – overblik: knap 90.000 i kassen. Incl. 32.000 fra Kulturlandbyforeningen. 

Generalforsamling 2024.  



Tommeruppernes Lokalråd    
Mødested i Fyrtårnet - spørges af Sven Erik.  

Indkaldelse, forslag til mødeleder Sven Erik og referent Jakob og fremlæggelse af regnskaber. 

Ekstra begivenhed som trækplaster – nej ikke ud ove markering af lys mellem 

Tommerupperne og debat om byudvikling og nedsættelse af arbejdsgruppe om samme. 

Er der behov for revision af vedtægter? – Nej. 

Kandidater.  

Intern på valg: Martin, Sven Erik, Karsten, Kalle stiller sit kandidatur til 

rådighed pga. aftenmøder. Møder kl. 16 er bedre. Alle modtage genvalg. 

Elisabeth er pt suppleant og vil gerne fortsætte som suppleant. 

Eksterne forslag: Laura,  

Revisor Michael Vangsgaard stiller ikke op. Forslag til ny revisor?  

Karsten spørger Karsten Storm om han vil fortsætte og Stine om hun vil være 

ny revisor. 

Michael G og Svend Åge aftaler at lave regnskab.  

Arbejdsgruppe om byudvikling nedsættes. 

Møder og datoer 

Fundraising kursus online 31. oktober 2024 kl. 19.30-20.30. Sven Erik. 

Eventuelt 

Tallerupsøerne –  

Trafikforsøg ved Tommerup Skole. Fint.  

Offentlige foredrag – status – vi har fået MobilePay til arrangement.  

Donation fra den nedlagte Kulturbylandsbyforeningen er udbetalt. 2x16.000 kr. 

Bordbænkesæt ved Knarreborg station.  

Stationsbyen? Skaterbanen.  

10 års jubilæum for ambassadørerne.  

 

Referent 

Jakob Schjødt 

 


